

8D7N

UNIQUE SHANGHAI/JIANGNAN

(No Shopping)



TC: CHN-GT6USJ

DAY 01 SINGAPORE – SHANGHAI-PUYAN (MOB)

(Dinner)

Check-in at Changi airport, flight to Shanghai city, Meeting our Shanghai tour guide at the airport. Next proceed to **Puyuan Fashion Ancient Town**. Tourists can visit the core scenic spots of Puyuan Fashion Ancient Town in the phase project. The visit content includes the core landscapes such as **Beigeng Building** opened in the first phase.

(11.15-12.15 viewing Golden Ginkgo Tree)

DAY 02 PUYUAN– HONGCU – TUNXI (1.5HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Head to to **Hongcun**, Is an Ancient village with a large number of historical building from Ming and Qing dynasties. It is also a world cultural heritage. Transfer to **Tunxi**, Overnight in Tunxi.

(3.15-4.10 The most beautiful rural of rapeseed flowers fields)

DAY 03 TUNXI – MT. HUANGSHAN (BACK MOUNTAIN) (1HR)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, Start the day with a trip to visit **Mt. Huangshan Scenic Area** (by cable car) - Mt.Huangshan is located in the south of Anhui Province and is known as "the fairyland on earth" and "the most wonderful mountain in the world". Take Taiping cableway down to **Taiping**. Visit to **Taiping lover Lake**.

DAY 04 MT. HUANGSHAN (FRONT MOUNTAIN) - TUNXI (1HR)

(Breakfast/Lunch)

After breakfast, continue to visit Another side of **Mt. Huangshan scenic spot** (By cable car), Thereafter go down the mountain by cable car. Next visit **Song Dynasty old street**. It is a well-preserved ancient street market in China with architectural styles of the Southern Song Dynasty, Ming and Qing Dynasties, and is known as "A Moving Picture of Along the River During the Qingming Festival" Proceed to **Tunxi** for overnight. (4 cable car rides take you to the front and back of Mt. Huangshan, saving half of your energy and allowing you to easily enjoy the most beautiful scenery of Mt. Huangshan.)

DAY 05 TUNXI – QIANDAO LAKE - HANGZHOU (2HRS)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, we will first proceed to visit to **Huizhou Ancient City** and **Qiandao Lake** by cruise, is characterized by clear mountains, beautiful water and archipelago scenery. **Meifeng Island** is the best place to view the lake in Qiandao Lake Scenic area. Next to **Qinghefang**, is one of the popular commercial districts in **Hangzhou**.

DAY 06 HANGZHOU – SHANGHAI(1HRS)

(Breakfast/Lunch)

After breakfast, proceed to **Longjing**, the first village of Tea Township, Longjing is famous since is the area where Longjing tea is produced.

visit to Shanghai city God's temple -- **Chenghuanmiao**, free shopping and taste for Shanghai snacks

visit to **Guangfulin Relics Park**, **Lujiazui Sky walk**. Where the best shots you can take pictures of Shanghai's four tallest buildings and view Oriental Pearl TV Tower, Shanghai Tower, World Financial center, Jin Mao tower. Next free at leisure at **Nanjing Road walking street**.

DAY 07 SHANGHAI

(Breakfast)

Free and Easy full day

DAY 08 SHANGHAI– SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast, , next free at leisure shopping at **Bicester Village**. Transfer to Airport for your flight Arrival Singapore.

- ✧ In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- ✧ The Company reserves the right to alter tour itineraries, meals, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions.



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS SERVICE A member of: **NATA** NATIONAL ASSOCIATION OF TRAVEL AGENTS SINGAPORE

OUR OUTLETS:



wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

八天七晚

非一般醉美山水之旅

(纯玩团, 无购物) (上海/杭州/千岛湖/黄山/宏村)

TC: CHN-GT6USJ

第一天 新加坡 - 上海 - 濮院

(晚: 江南风味)

齐集樟宜机场办理登机手续。搭乘班机飞往上海, 抵达后将开始您的行程。

[乌镇三期 濮院时尚古镇] 住景区全新开业的五星度假酒店。晚上欣赏古镇迷人夜景, 濮院作为濮绸故里——古代濮院位于四季分明、水乡泽国的嘉禾之乡, 是明清时期江南五大名镇之一, 濮院特色摇橹船 (自费项目)

住宿: 当地 5*濮锦酒店或同级

第二天 濮院 - 宏村 - 屯溪 (约 1.5 小时)

(早: 酒店, 午: 乡村风味, 晚: 徽菜风味)

[濮院时尚古镇] 继续游览景区内: 北更楼、翔云观、淑芳禅园等。

(11.15-12.15 观百年金黄银杏树)

[宏村] (自费项目) 徽派建筑杰出代表当属宏村, 整个村依山伴水而建, 被誉为“画中的村庄”, 也是世界文化遗产地。(3.15-4.10 最美乡村油菜花田)

住宿: 当地 4*柏景假日酒店或同级

第三天 屯溪 - 黄山后山 (约 1 小时)

(早: 酒店, 午: 山顶自助餐, 晚: 中式合菜)

[黄山风景区后山秀丽平缓] 云谷缆车上山始信峰-探海松-黑虎松-散花坞-梦笔生花-狮子峰-清凉台~童子拜观音, 搭乘亚洲最长的缆车-太平缆车下山, 入住太平的酒店。黄山情侣太平湖观光栈道漫步 (自费项目)

住宿: 当地 4*太平荣逸酒店或同级

第四天 黄山前山 - 屯溪 (约 1 小时)

(早: 酒店, 午: 山顶自助餐, 晚: 自理)

[黄山风景区前山雄伟壮阔] 玉屏缆车上山, 游览迎客松, 玉屏峰后乘玉屏缆车下山。4 次缆车全览黄山前山+后山, 节省一半体力, 轻松畅游黄山最美风景。

[宋代老街] (自费项目) 是中国保存完整、具有南宋和明清建筑风格的古代街市, 被誉为“活动着的清明上河图”。

住宿: 当地 4*柏景假日酒店或同级

第五天 屯溪 - 千岛湖 - 杭州 (约 2 小时)

(早: 酒店, 午: 鱼头风味, 晚: 自理)

[徽州古城] 中国四大古城之一, 城是中国三大地方学派之一的“徽学”发祥地。

[船游千岛湖] “世界三大千岛湖”之一, 大小岛屿, 共 1078 个, 故名“千岛湖”。

[梅峰观岛] 人气最高的岛屿之一, 梅峰顶上分东观景台和西观景台。在西观景台, 从上往下岛屿密布, 有“不上梅峰观群岛, 不识千岛真面目”之说。

[清河坊街] 杭州唯一保存较完好的旧城区——清河坊历史街区。

住宿: 当地 5*星海君澜酒店或同级

第六天 杭州 - 上海 (约 1 小时)

(早: 酒店, 午: 叫花鸡风味, 晚: 自理)

[龙井村茶园] “茶乡第一村” 龙井村, 因盛产顶级西湖龙井茶而闻名于世。

[城隍庙] 自由购物品尝上海小吃。

[南京路步行街] 您可以在这里自由逛街。

[陆家嘴空中长廊] (最佳拍摄上海四大高楼) 观东方明珠塔、金茂大厦、上海中心、环球金融中心。

[广富林遗址] 耗资 200 亿的海派之源, 上海之根外观神秘的水上金字塔式博物馆, 号称“松江小故宫”。

[上海外滩万国博览建筑] 万国博览建筑群在黄浦江西岸划出了一道优美的天际线, 享有“万国建筑博览会”的盛名。

住宿: 5*大都会海逸酒店或同级

第七天 上海

(早: 酒店, 午: 自理, 晚: 自理)

上海全天自由活动

住宿: 5*大都会海逸酒店或同级

第八天 上海-新加坡

(早: 酒店)

[比斯特购物村] 各大名牌汇聚一堂。前往机场办理登机手续, 结束愉快的旅程。

备注:

- 公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利, 因为出现了无法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅行通道规定。
- 由于公司无法控制的情况, 行程可能会有所变动。
- 如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准。
- 导游全程以中文解说。

行程不含

- 必须配套: (SGD 120/人) 千岛湖梅峰观岛往返缆车+宏村古民居 (中国最美乡村) + 屯溪老街流动着的清明上河图+太平湖观光栈道+清河坊街濮院特色摇橹船
- 司机和导游小费: SGD 6 每人每天 (7 天)
- 机场税 / 其他个人消费 / 签证



@逸清音

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NATA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@enquiries@wtstravel.com.sg